
Kontrollkomiteens beretning 

 

Årets kontroll «komité» var først og fremst ikke valgt i årsmøte til SON, men ble valgt inn i 

etterkant ved et suppleringsvalg. Kontroll «komitéen» har i år bestått av Peter Håland 

Sabbasen, dette er altså grunnen for at jeg referer til Årets kontroll «Komité» på denne måten. 

Ettersom en komité vil tilsi at flere personer er involvert, men en større kritikk er at etter SON 

sine egne vedtekter må kontrollkomiteen bestå av minst 3 personer. Dette har skapt et vis 

paradox når det gjelder denne kontroll «komiteen» og selv om det ikke er noen spesifik 

person sin feil vil jeg påstå at det er en stor svikt på et organisasjonsnivå å ikke fylle 

kontrollkomiteen, spesielt siden den har en så viktig rolle gjennlm hele organisasjonen. Så jeg 

håper inderlig at vi kan fylle kontrollkomiteen her i dag. 

 

Denne situasjonen gjorde det vanskelig til tider å gjøre en god jobb som kontroll «Komité» og 

selv om disse eksterne faktorene er en viktig del av det, vil jeg også påpeke at kontroll 

«komiteen»  definitivt kunne gjort en bedre jobb gjennom perioden spesielt med å gjøre seg 

mer synlig og en større hjelp for sentralstyret og andre organer i organisasjonen. Et eksempel 

kan være at ingen offisielle møter har blitt gjennomført i min periode som kontroll «Komité» 

mellom «komiteen» og sentralstyret, noe jeg nå i etterkant ser burde blitt gjort og jeg som 

«komité» burde tatt en bedre beslutning der. Men det har også vært flere episoder der kontroll 

«komiteen» har hjulpet med å komme frem til det jeg vil påstå som gode, gjennomtenkte og 

positive løsninger på vanskelige situasjoner ved hjelp av både god tolking av 

styringsdokument, men også litt sunn fornuft.  


